



Artist: PONCHMANN
Title: GLÜCKSKLEE EP
Art. Nr.: EVO030
Release Date: 03.05.2019
Publisher: EVOSONIC RECORDS
Format: SINGLE EP
Offer: DOWNLOAD

Teaser / Beschreibung Deutsch

Ponchmann legt hier 4 Tracks vor, die so gar nicht einfach sind, obwohl sie sich einfach anhören. Danach fragt auf der Tanzfläche aber keiner und genau darum geht es!!

Was hat Karl Lagerfelds (Friede sei mit ihm) letzte Kollektion, seine heiß geliebte Katze, zwei seiner Stationen als künstlerischer Leiter und die Dosenmilch Produktion seines Vaters mit dieser Veröffentlichung zu tun? Außer als Namensgeber für die vier Tracks erstmal nichts. Wenn man aber genau hinhört, dann wird einem sofort klar, warum Ponchmann seiner neuen EP diese Titel gab. Karl Lagerfeld sagte man unter anderem nach, er wäre exzentrisch und nicht einfach. Na bitte...

Teaser / Description English

Ponchmann presents 4 titles that are not that easy, even if they sound easy. After that no one asks anymore on the dance floor and that's what it's all about!!

What has Karl Lagerfeld's (peace be upon him) latest collection, his beloved cat, two of his artistic director's stations and his father's canned milk production to do with this publication? Except as namesake for the four tracks first nothing. But if you listen carefully, you realize immediately why Ponchmann gave his titles to his new EP. Among other things, Karl Lagerfeld was said to be eccentric and not easy. There you are...

Track List / Infos:

PONCHMANN – GLÜCKSKLEE EP

Ponchmann - Chloé (Original Mix) – 07:40 min

Ponchmann - Chouquette (Original Mix) – 06:17 min

Ponchmann - Patou (Original Mix) – 05:52 min

Ponchmann - Fendi (Original Mix) – 06:51 min

All Tracks written and produced by Ponchmann.

<https://evosonic.de/portfolio/ponchmann/>

<https://evosonic.de/portfolio/evosonic-records-030/>

© Evosonic Records 2019

